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Zápis z2. zasedání Komise dopravy Rady MČ Pra\la22 (KD) konané dne 5.3.2019 na ÚtutČ Praha22
zasedací ntístnost 3. patro

účastnici: viz prezenční tistina
Nepřítomni : Vojlěch Martin
Hosté: Ing, Sopoušková , p. Lagner

Program komise dopravy dne 5.3.20l9:

l. Zahájení a schváleni programu

2. plnění úkolů z předchozí kD - úsekové měření rychlosti, rekonstrukce chodníků

3. Přezkoumáni stupně dopravního zaliženi neveřejné komunikace, spojující ulici V bytovkách
s Netluky - podnět občana

4. Udělení výjimky a možnosti řešení dopravy ,,u Obory" a v ulici Václava Trojana - podnět občana

5. Zvýšeni bezpečnosli na přechodu pro chodce v ulici V bytovkách - podnět občana

6. Návrb na zrušení zpoplatnění dálnice Dl mezi exity 2 a 6

7. Různé

l. Jednání zahájil předseda komise dopravy Mgr. Jakub Randák (dále předseda) v 17:05 hod. přivííáním
členů komise.

Předseda KD dal následně hlasovat o tom, zda bude jednr{ní veřejné a mohou se ho zúčastnit přítomní
hosté. Bylo jednomyslně schváleno

Dále předseda komise nechal hlasovat o schválení prograrnu - bylo jednomyslně schváleno.

2. KD vyslechla informaci odboru životního prostňedí a dopravy o možnostech podání ádosti na instataci
Úsekového měřeni rychlosti na komunikacích v MČ Ptaha 22 (dále jen městská část). Městská část
připraví návrh na yÝběr lokalit. kde by byl ájem úsekové měření instalovat, p. radní Zmátlo zjisti
informace např. od Říčan u Prahy o finančninárónosti apod.
ho plánovanou rekonstrukci chodniků v režii MČ bude využita velkoformátová dlažba (dle doporučení
lPR). Dále byla diskutována snaha o výměnu velkoformátové dlažby za klasickou na sídlišti Vivus. Radní
Lagner byl komisí vyzván, aby zahá.iil jednání se spol, Vivus o nahrazeni původni dlažby jiným typem
velkoformátové dlažby.

3. Na podnět pana C. reagoval radní pro dopravu informací, že vzhledem k novým kritériím pro vydávání
povolenek bude celkově povolenek vydáváno méně a tímto dojde ke snížení dopravniho zaííženi v utici
V bytovkách.

4. Pro občany o.bytného souboru Romance (ulice Václava Trojana) se nebudou vydávat povolenky na
prŮjezd do ZŠ U obory. Protože však má městská část zájem, aby co nejvíce děií využívato možnost
dopraly do školy MHD, pěšky nebo případně na kole. osloví odbor životního prostředí a dopravy správce
komunikace K Netlukám, Technickou správu komunikaci hl. m. Prahy, s ádosti o zlepšení zabezpečení
přechodu pro chodce přes tuto ulici (nový nátěr, nové zponralovaci prahy).



5. Na Podněl obČana projednala KD možnost zvýšení bezpečnosti na přechodu pro chodce v ulici
V bYtovkách. Jako nejrychlejší sejeví zvýrazněni dopravního značiní, do budoucna bude městská
Část zvaŽovat moŽnosti vytludování osvětlení nejen tohoto přechodu. ale i ostatních.

V l 8:35 odešel ze zasedání ing.Tunrovský

6. Návrh na zruŠeni zpoplatnění dálnice D l mezi exity 2 a 6 prezentoval radní pro dopravu p. Zmátlo.
Osvobození od poplatku by vyuŽilo mnoho občanů, kteři v současné době dálnici právě kvůli poplatkům
nevYuŽÍvají a lim zatěŽují místní komunikace. Na někteqých místech v prazs a Středočeskem i<rali 1izbYlo takové oPatření realizováno (D6, Dl0. Dl l ). KD títnto doporučuje RMč praha 22 zahájitjedn'rini o
nloŽnosti vYjnrutí Úseku dálnice Dl mezi exity 2 a 6 ze zpoplatnění. KD doporučuje získat tomuto áměru
podporu okolních MČ. Hlasování ; pro usnesení - 9 členů

zdrželo se - 0
proti - 0

7. Vedoucí odboru živolního prostředi a dopravy ing. Sopoušková informovala členy KD o připravované
rekonstrukci komunikace v kuťatech.

Starosta městské Části p. Zelenka dále přítomné seznámil s novým návrhem vedení přijezdové
komunikace k Plánovaným obytným souborům společností Ekospol a Óntral Group po severním okraji
Území lokality V Jezerách a nikoliv uprostřed této lokality. KD s tímto řešením sou-htasí a doporučuje
RMC Praha 22 unrístit budoucí obslužnou komunikaci projektů Ekospol - Ekocity při severním okraji
Území dle regulačního náčrtu lokality V Jezerách (viz příloha), Hlasováňí , pro urn.r"ní _ 9 členů

zdrželo se - 0
proti - 0

Závěrem předseda kontise dopravy- Mgr. Randák poděkoval přítomnýnr za účast a v l9:l5 hod. bylo
Z.zasedání komise dopravy dne 5.3.20t9 ukončeno.

//-zLr
Zapsal: Ing. Vladislav Podvín

lhfu A
Ověřil: *r". ÉrŤnanaErr 
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